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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća, koja je održana u sportskoj dvorani, obilježen je

Dan općine Ljubešćica.

Načelnik općine Nenad Horvatić tom prigodom je rezimirao sve projekte koji se provodi ili

su pred realizacijom.

-  Vjerujem da mještani  koji  žive na području Općine svakodnevne vide promjene koje

pokušavamo ostvariti u ovom izazovnom trenutku, imajući u vidu da nas ima 1700 i da nije

lako ostvariti velike projekte - rekao je Horvatić te podsjetio da je Općina nedavno dobila

bespovratnih 3,8 milijuna eura za izgradnju kanalizacije i pročistača, a projekt je financiran

sredstvima Nacionalnog programa otpornosti i oporavka.

- Na ovom projektu radili smo jako dugo, nije bilo lako, ali uspjeli smo i ostvarili povijesni

ugovor, s obzirom na to da je riječ o najvećoj investiciji na području naše Općine. Drugi

projekt nam je dogradnja Dječjeg vrtića. Potpisali smo sporazum sa školom, vezano uz

dodjelu zemljišta. Ide se na proširenje dječjeg vrtića za još dvije odgojne skupine. Dio



sredstava, 2 440 000 kuna dobili smo iz Nacionalnog programa otpornosti i oporavka, a

dio novaca morat ćemo osigurati sami. Nadam se da će radovi početi početkom iduće

godine. Kompletna rasvjeta na području općine bit će LED rasvjeta i više neće biti gašenje

javne rasvjete kroz noć - dodao je Horvatić.

Župan Anđelko Stričak, ujedno izaslanik predsjednika Vlade Republike Hrvatske Andreja

Plenkovića svim mještanima Općine Ljubešćica čestitao je na njihovom danu i prisjetio se

Svečane akademije od prije tri, četiri mjeseca, kada su imali prilike vidjeti što se sve u tih

30 godina u Općini Ljubešćica izgradilo. 

- Od izgradnje vrtića, sportske dvorane, protupožarnog centra dogradnje škole, asfaltirane

ceste, vodovodne mreže, komunalno uređene poduzetničke zone, uvedene ulične rasvjete

u sva mjesta i još puno toga. Da je taj trend nastavljen najbolje govore sve ove aktivnosti

unazad nekoliko mjeseci. Prije tjedan dana smo prisustvovali potpisivanju ugovora između

Općine Ljubešćica, Varkoma i Hrvatskih voda o izgradnji aglomeracije i pročistača. Mjesec

dana prije toga smo zajedno s načelnikom obišli gradilišta Županijske uprave za ceste,

Županija je Općini dodijelila zemljište u sklopu škole gdje Općina planira izgraditi trg te

poslovno-stambenu zonu u sklopu koje će biti izgrađena i ambulanta Doma zdravlja. Rade

se izmjene i dopune Prostornog plana koji će pratiti sve te aktivnosti. I nakon toga čujete

komentare, pa to su sve naši penezi, tj. novci. Međutim, otkad je svijeta i vijeka plaćaju se

porezi, ali od tih poreza prije se vraćalo malo ili ništa u odnosu na sada. Zbog čega? Zbog

stava!  Onaj  tko želi,  hoće i  može,  onaj  tko ima stav,  uvijek će naći  mogućnost  novih

investicija, jer  one čine našu županiju boljom i  sretnijom - poručio je u svojem govoru

župan Anđelko Stričak.

U ime nazočnih gradonačelnika i načelnika govorio je općinski načelnik Općine Bednja i

ravnatelj  Opće  bolnice  Varaždin  Damir  Poljak,  u  svojstvu  izaslanika  predsjednika

Hrvatskog sabora,  govorio  je  saborski  zastupnik  i  gradonačelnik  Novog Marofa  Siniša

Jenkač.

Javna priznanja na svečanoj  sjednici  dodijeljena su ove godine Nadi Horvatić,  Martinu

Lukavečkom, Sanji Kožić i vlč, Stjepanu Makaru.








